
 

 

 

Referat Styremøte 13 desember 2021 kl. 1730. 

Alle tilstede. Storvilt representer med Helge Molvig 

 

1. Postliste 
 

➢ 2 avtaler under skrevet med Heia Vadsø 
➢  Referat Varanger halvøya NP 

    
 
2. Informasjon fra utvalg 
 
Leirdue  

➢ Kjøpt inn 9 paller med duer  
➢ Premiesansen utsatt, premier delt ut individuelt. 

 
Ungdomskontakt 

➢ 2 søknader inn; JOFS og Jaktskytterskole 
 
Fuglehund 

➢ Pause i aktivitet 
➢ Planlegger utdanninger i 2022 

 
Kvinnekontakt 

➢ Pause i aktivitet 
 

Storvilt 
➢ Ikke aktivitet nå 
➢ Planlegger utdanning av dommere 
➢ Fått tildeling fra SNN Samfunnsløftet på kurs (viltstell) i 2022 

 
 
 
Leder 

➢ Det er utdannet 3 jegerprøve instruktører, de planlegger kurs vår 2022. 



➢ Rapportering på tildelinger fra NJFF og Studieforbundet er gjort og godkjent 
➢ Venter på tilbakemelding fra SNN Samfunnsløftet på søknader. 

 
 
3. Instruktører utdanning 2022, hva trenger vi? 
 

➢ Dommere leirdue 
➢ Fluebinder instruktør 
➢ 3-4 aversjoninstruktører  
➢ Jaktprøvedommere 
➢ Mulig fase II,instruktører fuglehund 
➢ Ettersøksdommere. Det skal minimum utdannes 2; Veronica Fjellberg Sagen og Sunniva 

Høiseth. 
 
Utvalgene setter inn utdanning av instruktører/dommere i sitt budsjett for 2022. 
 
 
4.  Budsjett for utvalg, hva bør tas med i 2022 

➢ Om det er behov for innspill til utarbeidelse av budsjett for utvalgene så kontaktes leder eller 
kasserer. 

 
Frist er samme som for årsberetning 2021, 12 januar 2022. 
 
5. Avtale med jegerprøveinstruktører 

➢ Bruker NJFF sin standardavtale 
➢ Godtgjøring pr. kurs settes til pott på kr. 10 000 opp til og med 10 deltagere; pott på kr. 

15 000 fra 11-20 deltagere. 
➢ Det settes tak på maks. antall deltagere pr kurs på 20 stk. 
➢ Kurs under 5 deltagere vurderes fortløpende. 

 
6. Prosess med Skytterlaget 

➢ Leder legger fem tilbakemelding fra Skytterlaget 
➢ Styret arbeider frem forslag med bakgrunn i tilbakemelding 

 
 
7.  Brev til styret Skallelv JFF 

➢ Innhold u.off. 
➢ Kopi sendes til NJFF Finnmark 

 
8. Referatføring av e-postvedtak 

➢ Styret godkjenner innkjøp av 9 paller PV duer samt restlager av battue og rabbitduer fra 
Kaliber i 2021. 

 
9. Eventuelt 
Hvordan skal Vadsø JFF jobbe med ungdom som ikke er medlem i foreningen. 
Ungdomskontakt tar sak videre 
 

Møtet avsluttes kl. 1915 

 


